
 

   
Referat onsdag d.11/11-2020 kl. 18-20  
Lokale: Sophieskolen Fraværende: Daniel, Lars N., Isabella, Patrick, 

Maren 
 

    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol       

2. Siden sidst         

 
* Formand      

-Der er drøftelse omkring de(n) henvendelser til SB fra en 
forældre på 5. årgang omhandlende mad – tid hertil, tid 
til undervisning, som bliver mindre på bekostning af tid 
til hygiejne, tid til madpakker mm.. 
Der er en problemstilling om at eleverne der har for lidt 
tid til at spise – vi taler sammen om hvorvidt man 
kan/skal gøre skoledagen længere, så der er mere tid til 
spisning. Pt. bliver der benyttet 10 minutter af den 
faglige undervisnings, hvor de så småt tager madpakker 
frem, lytter til historie mm.. Det er mere en 
problemstilling i 06 end i 79, da 79 gerne må være inde i 
pause tiden.  
Vi kan ikke ændre nuværende praksis i indeværende 
skoleår – men vi vil give eleverne mere skoletid til næste 
skoleår.  
 
Michael vil gerne have en forklaring på hvorfor elevernes 
skemaer ser ud som de gør. Der forklares at man har 
muligheden for at benytte sig af §16b, som giver skolen 
mulighed for at være to tilstede i undervisningen.  
 
Karina fortæller, at der på 5. årgang ikke er kvalificeret 
UU. Der bliver ikke samarbejdet mellem pædagoger og 
lærer (dem der har fagundervisning og dem der 
gennemfører UU) – hvilket gør at eleverne ikke bliver 
præsenteret for andet end ligegyldige film, og spil på 
Ipad´en .  Lene tager sig af denne henvendelse og sikre at 
der sker noget kvalificeret.   
 
Der har været klassedelinger på 5. årgang – hvilket har 
medført at der ikke er ro på den sociale del. Skolen har 
fulgt forvaltnings retningslinje omkring klassedeling. Det 
har medført at vi har haft plads til nye elever, hvilket der 
er mange der har benyttet sig af. Det giver naturligvis en 
del uro i de sociale fællesskaber.  



 

   

* Ledelse      

-Budgetopfølgning – vi er pt. ikke klar til lave 
budgetopfølgningen.  
-Skovkøkkenet er overgået til en samarbejdsaftale og 
hører nu under Sophieskolen pr. d. 1/1-2021. Det er et 
samarbejde med GBS Handicap og skoleforvaltningen. 
Aftalen kan siges op fra begge partere, med 6 måneders 
varsel.  
-Forældre på skolen – hvordan hjælper vi børnene? Vi 
har sat ekstra voksne på til at tage imod eleverne om 
morgene, for at hjælpe eleverne med at komme godt ind 
af døren, og forældrene godt ud af døren. 
-Ny ansættelser der er kommet på plads. Vi har haft et 
par opsigelser, som har givet os anledning til at ansætte 
tre nye mennesker i 69 og en ny i UC.  
-Vi arbejder på flere årgange på flere forskellige 
fællesskaber – for at gøre det bedste for den enkelte 
barn og for gruppen. 
-Vi er næsten igennem årgangskonferencerne – noget 
som er med til at sætte ekstra lys på elevernes og/eller 
fællesskabernes behov for indsatser.  
-Der er aftalt at handle julegaver i Kop & Kande. 

*AMO/MED       

-Der er MED møde i morgen. Der skal drøftes 
omsorgsdage, status på Corona situationen, fokus på om 
der er krænkende adfærd på arbejdspladsen.  

*Elevråd       
-Der har været elevråd – alle elever sammen. Der var ikke 
den store aktivitet blandt eleverne. 

* Andre  Alle     
 -Det aftales at forespørge Skovkøkkenet om de kan byde 
ind med en chokoladegave til medarbejderne fra SB. 

3. Revurdering af 
gældende 
principper Alle   

 
-Det rykkes til næste møde. 

4. Mobning Alle   

-Der ønskes en opmærksomhed på trivsel og hvordan 
man arbejder med mobning i den daglige undervisning, 
samt i pausetid. Skolens AKT-vejleder og Coach er i gang 
med at udarbejde en plan, hvor det bliver tydeligt hvilke 
materiale man skal benytte sig på hvilke årgange, for at 
arbejde mere systematiks med trivsel i klasserne/på 
årgangene.  

5. Trafik - 
opfølgning Michael   

-Michael fortæller om hans snak omkring skolens trafik, 
samt hvordan vi kan imødekomme nogle af de 
trafikproblematikker der er for især vores bløde 
trafikanter. Michael har medsendt bilag. 

6. Opfølgning på 
ugeplaner    

 
-Rykkes til næste gang 

7. Sponsorater Jax   -Rykkes til januar mødet. Hvad skal vi arbejde henimod? 



 

   

8. Punkter til 
næste møde Alle   

-Forældre info seddel (KLH) 
-Principper 
-Ugeplaner 

9. Eventuelt Alle Åben  
-Næste møde mødes vi kl. 17.30, holder møde en time og 
spiser derefter.   

10. Personsager  

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke   

 

  


